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[IE
lk kopieer even uit een mail van mij van eerder vandaag, want volgens mij zijn we al best ver:

To:

lL

“Ik heb gelijk met de SVB gebeld om de opties te bekijken.

Het gaat hier om het afsluiten van een zorgovereenkomst, waarbij de zorgkantoren de beoordeling doen.

Indien ouders dit indienen, gaat er normaal gesproken 3-6 weken overheen. Tegelijkertijd heeft de SVB de uitdraai van de pgb-

zorgverleners al gemaakt en doen ze dat op zeer korte termijn nog een keer om deze te verifiéren.

Kortom: ouders die zich met 0-uren contracten aanmelden, of dit recent hebben gedaan om eerder aan de beurt te zijn, doen dit voor

niks.

Ik bel straks met ZN (het zorgkantoren deel) om dit signaal door te geven zodat zij hier ook kritisch op kunnen zijn bij beoordeling van

de overeenkomsten.

Het leidt alleen maar tot onnodige administratieve last voor iedereen.
“

Het is in essentie al afgevangen omdat die peildatum al is gekozen.
Contact met ZN is nog niet gelukt.

Verder is het goed als DLZ dan actie neemt richting de organisatie die dit signaal heeft afgegeven. Verder en breder communiceren

lijkt niet handig; iets met slapende honden...

1k praat EXER we! nog even bij voor het cliéntenoverleg morgen, DLZ heeft dit ook gedaan met hun afvaardiging.

Groet,

5.1.2e

ver:SEI)SIE¢ nos i>Verzonden: maandag 1 februari 2021 19:45

Aan: IEEE) EE minvwst>IEEE) IEEE ins.

Onderwerp: FW: Overleg cliéntenorganisaties VV

Hi,

Ik voel veel voor de optie 512 |en dan de optie tot een bepaalde datum.

@fffbenji al verder gekomen? En herkent de Svb deze move?

Groetjes

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: maandag 01 feb. 2021 7:39 PM

@minvwsnl,CREE) <BEXERR inv ol.
Aminvwsnl>

Onderwerp: RE: Overleg cliéntenorganisaties VV

Kunnen toch ondervangen door een peildatum 1 jan te kiezen ofnuluren uit te sluiten?

Verzonden met BlackBerry Work



1127378

(www.blackberry.com)

van: INEXECN BERET viv 01>

Datum: maandag 01 feb. 2021 2:21 PM

Onderwerp: RE: Overleg cliéntenorganisaties VV

Hoi INEREEEN,

Dit signaal is nieuw voor ons ERE heeft hierover net geschakeld metfivan PPGB.

We vinden het een onwenselijke situatie, omdat (a) er per vaccinatiegroep rekening wordt gehouden met een bepaalde omvang

en het lastig wordt als die omvang
- van een groep die eerder aan de beurt is - door dit soort acties ineens kan toenemen en (b) het

heel veel administratieve rompslomp overlevert voor het verkeerde doel.

BEY zoekt nog contact me {EER over wat meer achtergrondinformatie en we kijken dan welke (communicatie)stappen hierop
mogelijk zijn.

Groeten EXER


